
Toloi: Gra w Romie była fantastyczna
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Jednym z nieobecnych niedzielnego meczu Romy z Atalantą był Rafael

Toloi. Były gracz Giallorossich, który występuje obecnie w zespole z

Bergamo, udzielił wywiadu dla vocegiallorossa.it.

- Niestety nie mogłem zagrać w meczu przeciwko moim byłym kolegom. Mam

problem z przywodzicielem lewego uda i pracuję nad tym, aby jak najszybciej się

wyleczyć. Jestem bardzo smutny, chciałem zagrać przeciwko Romie.

 

Jakie masz wspomnienia ze swojego doświadczenia w Romie?

- Gra w Romie była fantastyczna, mimo że tylko przez sześć miesięcy. Miasto jest

piękne i żyje piłką. Nigdy nie zapomnę tego doświadczenia.

Pozostałeś w kontakcie z którymś z kolegów?

- Tak, z Maiconem. Rozmawiałem z nim również kilka dni temu, bardzo go lubię.

 

Castan przeżył trudny moment w swojej karierze. Myślisz, że może wrócić

niebawem na swój poziom?

- Castan jest wielkim graczem! Przeżył ciężki moment nie tylko dla swojej kariery,

ale zwłaszcza życia. Najważniejsze jest to, że się podnosi. Zobaczycie, że wkrótce

wróci do bycia graczem, którego pamiętacie, gdyż posiada wielkie walory.
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